
Oświadczenie złożone 

przez senatora Kazimierza Kleinę 

na 56. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 lutego 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W roku 2016 urzędująca wówczas pani premier Beata Szydło stwierdziła w trakcie posiedzenia Parlamen-

tu Europejskiego w Strasburgu, że Polska przyjęła około miliona uchodźców – milion osób, którym nikt nie 

chciał pomóc. 

Pan Premier wielokrotnie stwierdzał w publicznych wypowiedziach, że uchodźców w Polsce jest kilkaset 

tysięcy. W związku z tym proszę o odpowiedzi na poniższe pytania. 

1. Ile osób ze statusem uchodźcy przebywa w Polsce? 

2. Ile osób w Polsce otrzymało status uchodźcy w ciągu minionych 2 lat? 

Z wyrazami szacunku 

Kazimierz Kleina 


